

# Hong Kong Man Sang (Western Campus) Parents Notice 2015-16/02



### Pre-Nursery Preparation Class (Trilingual Stream)

To better assist children to settle into pre nursery or kindergarten school life, our affiliated learning centre m.i.l.k. is now providing a **Pre-Nursery Preparation** class. Through play, inquiry and interactions and other effective learning methods, children will better develop their language ability, adaptability to classroom setting and self-care ability. Further into the course, we will work hand in hand with parents in lowering the level of stress for children as they separate from parents on their first days of school.

Address (Western Campus): Hong Kong Man Sang (Western District)

G/F & 1/F, Nice Garden 513-519 Queen's Rd W, Hong Kong

**Teachers**: Experienced Native English Teacher

Registered Qualified Teachers

Application procedures: Complete the enrollment form and submit the form together with a photocopy of

Birth Certificate of the applicant and fees by mail or in person to Western Campus

Tuition Fee: \$3200 / 4 weeks / 3 days per week(including uniform package, teaching materials

etc)

Payment Method: Cash or Cheque Titled to: Hong Kong Man Sang Educational Organisation

**Expected Start Date:** May 16th, 2016

$\sim$ $1 \cdot 1$	1 17		
(.hi	ld's	Inforr	nation

Child's full name:	Male / Female	
Date of Birth: (DD/MM/YYYY)	Home Tel no.	
Address:		
Language Spoken: ☐ Cantonese ☐ English ☐ Manda	rin 🗖 Others:	
Any Allergies, medical/physical condition(s)? Please Specify:		
Parent/Guardian Information		
Name:	Relationship with child:	
Contact no.	Email:	
Secondary Contact Person:	Relationship with child:	
Contact no.	Email:	

### Please indicate your preferred session using "1", "2", "3" and we will confirm our availability

Morning Session	Afternoon Session
□ 9:00-11:00 am Monday, Wednesday and Friday	□ 1:00-3:00 pm Monday, Wednesday and Friday
□ 9:00-11:00 am Tuesday, Thursday and Saturday	□ 1:00-3:00 pm Tuesday, Thursday and Saturday

#### Remarks:

- This class is suitable for children who were born between 1 September 2013 to 31 December 2014
- All fees paid are non-refundable unless the class is oversubscribed or cancelled
- Classes will be cancelled if Black Rainstorm Warning or Typhoon Signal no.8 is in force 2 hours before class starts
- Classes will resume if Signal withdraws 2 hours before class starts
- There is no make-up class
- Children must be accompanied by an adult
- For further enquiries, please contact 2336 3232 / 2578 6763 (Ms Lau) or email at school@mansangkg.edu.hk



## 香港民生(西區校) 家長通告 2015-16/02



### 學前預備班 (兩文三語)

為讓幼兒順利適應幼兒園及幼稚園開學,為日後校園生活奠下良好學習基礎,本園附屬教育中心 m. i. l. k. 現開辦**學前預備班(兩文三語)**,透過遊戲、提問和互動交流等有效學習模式,提升幼兒語言 能力,善誘幼兒學習常規,建立自理能力,並於活動後期,與家長協作,減低幼兒入學時分離的不穩情 緒。

上課地點 (西區校): 香港民生(西區校)

香港皇后大道西 513-519 號尼斯花園地下及 1 樓

師資: 經驗豐富之外籍英語老師

合格註冊幼師

報名手續: 填妥以下報名表,連同出生證明書副本及費用,郵寄或親臨交回西區校

**學費:** \$3,200 / 4 星期 / 每星期 3 堂 (費用包括制服及教材等)

付款方式: 現金或支票,支票抬頭: 香港民生教育機構

**開課日期:** 2016 年 5 月 16 日開始

幼	FF	次	业	Ŀ
ZII	'n,	Ħ	1	4

幼兒姓名:	男 /女
出生日期: (DD/MM/YYYY)	住宅電話:
住址:	
母語: □廣東話 □英語 □國語 □其他:	
幼兒在健康、食物或藥物敏感需要特別關注,請註明:	

### 家長/監護人資料

姓名:	與學生的關係:
聯絡電話:	電郵:
第二聯絡人:	與學生的關係:
聯絡電話:	電郵:

請使用"1", "2", "3" 表明您首選的時間。我們稍後與你確認時間。

上午班	下午班
□ 星期一、三、五上午 9:00-11:00	□ 星期一、三、五下午 1:00-3:00
□ 星期二、四、六上午 9:00-11:00	□ 星期二、四、六下午 1:00-3:00

### 備註:

-此課程適合 2013 年 9 月 1 日至 2014 年 12 月 31 日期間出生的幼兒申請

Fax: 25715254

- -除課堂額滿或取消外,所有學費將不獲退款。
- -如於開課前2小時懸掛黑色暴雨警告或8號風球訊號,該課堂將會被取消。
- -如於開課前2小時除下黑色暴雨警告或8號風球訊號,該課堂將會如常開課。
- -本課程不設補堂。

Tel: 2856 9802

- -由一位成人陪同幼兒上課。
- -如有查詢,請致 2336 3232 / 2578 6763 劉小姐或電郵至 school@mansangkg, edu. hk